

Full-Time Faculty Positions (Tenure-Track and Canada
Research Chairs)
Concordia University

Direct Link: <https://www.AcademicKeys.com/r?job=226258>

Downloaded On: May. 8, 2024 10:06am

Posted Nov. 27, 2023, set to expire May 25, 2024

Job Title	Full-Time Faculty Positions (Tenure-Track and Canada Research Chairs)
Department	Gina Cody School of Engineering and Computer Science https://www.concordia.ca/ginacody.html
Institution	Concordia University Montreal, Quebec
Date Posted	Nov. 27, 2023
Application Deadline	Various deadlines
Position Start Date	Aug. 1, 2024
Job Categories	Assistant Professor Associate Professor
Academic Field(s)	Water Resources Engineering Transportation Engineering Sustainable Engineering Structural Engineering Robotics Mechatronics Mechanical Engineering Material/Metallurgy Manufacturing & Quality Engineering Industrial & Systems Engineering Geotechnical Geomatics Ecological and Environmental Engineering Physics Engineering Mechanics Energy Technology

**Full-Time Faculty Positions (Tenure-Track and Canada
Research Chairs)
Concordia University**

Direct Link: <https://www.AcademicKeys.com/r?job=226258>

Downloaded On: May. 8, 2024 10:06am

Posted Nov. 27, 2023, set to expire May 25, 2024

Electrical and/or Electronics
Computer Engineering
Computer Science
Construction Engineering/Management
Civil Engineering
Chemical/Petroleum
Bioengineering (all Bio-related fields)
Architectural (Building & Construction)
Aerospace/Aeronautical/Astronautics
Engineering - Other

Job Website <https://www.concordia.ca/ginacody/about/jobs.html>

Apply By Email

Job Description

The Gina Cody School of Engineering and Computer Science, Concordia University invites applications for full-time faculty including two Canada Research Chairs and various Tenure-Track positions.

For detailed information about the positions and how to apply, please visit:

<https://www.concordia.ca/ginacody/about/jobs.html>

Canada Research Chairs (CRC)

- Canada Research Chair (CRC) Tier II in Quantitative Imaging Biomarker Development (Department of Electrical and Computer Engineering - ECE)
- Canada Research Chair (CRC) Tier I in Smart and Sustainable Energy Systems (Department of Chemical and Materials Engineering - CME)

Centre for Engineering in Society (CES)

**Full-Time Faculty Positions (Tenure-Track and Canada
Research Chairs)
Concordia University**

Direct Link: <https://www.AcademicKeys.com/r?job=226258>

Downloaded On: May. 8, 2024 10:06am

Posted Nov. 27, 2023, set to expire May 25, 2024

- Assistant Professor, Responsible and Sustainable Innovation in Engineering

Concordia Institute for Information Systems Engineering (CIISE)

- Assistant Professor, Quantum Computing and Applications

Department of Computer Science and Software Engineering (CSSE)

- Assistant Professor, Software Engineering
- Assistant Professor, Quantum Computing
- Assistant Professors, Artificial Intelligence
- Gina Cody Research Chair in Computer Science and Software Engineering

Department of Building, Civil and Environmental Engineering (BCEE)

- Assistant Professor in Transportation Engineering
- Assistant Professor in Geotechnical Engineering

Department of Electrical and Computer Engineering (ECE)

- Assistant Professors in the Area of Computer Engineering

Department of Mechanical, Industrial and Aerospace Engineering (MIAE)

- Assistant Professor in Digital Intelligence in Industrial Engineering
- Assistant Professor in Applied Machine Learning in Industrial Engineering
- Assistant Professor, Robotics and/or Mechatronics
- Assistant Professor, Space Engineering

The Gina Cody School of Engineering and Computer Science is ranked among the top ten engineering schools in Canada. The School is home to over 10,000 engineering and computer science students and a faculty complement of over 250 faculty members. The School has about 4,500 graduate students enrolled in 35 graduate programs. Its research profile continues to grow as it fosters multidisciplinary approaches to finding solutions to a broad range of societal challenges. Concordia University and the School attract a high quality, diverse student population in all its programs. For more information on the Gina Cody School of Engineering and Computer Science, please visit: www.concordia.ca/ginacody.

Concordia University is located on unceded Indigenous lands. Tiohtià:ke/Montreal, on the traditional

Full-Time Faculty Positions (Tenure-Track and Canada Research Chairs) Concordia University

Direct Link: <https://www.AcademicKeys.com/r?job=226258>

Downloaded On: May. 8, 2024 10:06am

Posted Nov. 27, 2023, set to expire May 25, 2024

lands and waters of the Kanien'kehá:ka Nation, is historically known as a gathering place for many First Nations. Today it is home to a diverse population of Indigenous and other peoples. We respect the continued connections with the past, present and future in our ongoing relationships with Indigenous and other peoples within the Montreal community.

Building on the skills of our faculty and the strengths of Indigenous, local, and global partnerships, we set our sights further and more broadly than others and align the quality of learning opportunities to larger trends and substantial challenges facing society.

“Concordia is a young, forward-looking university. It’s a unique place where experimentation, innovation and creativity are truly valued. Our community of students, faculty, staff and alumni all contribute to our momentum as Canada’s next-gen university.” — Concordia President Graham Carr.

Profoundly global, Concordia is North America’s top university under the age of 50 and is recognized for attracting some of the most talented faculty and students from around the world. Driven by ambition, innovation and a commitment to reconciliation, research and community engagement, Concordia is celebrated for advancing transformative learning, convergent thinking and public impact.

Employment Equity

Concordia University is strongly committed to employment equity within its community, and to recruiting a diverse faculty and staff. The University encourages applications from all qualified candidates, including women, members of visible minorities, Indigenous persons, members of sexual minorities, persons with disabilities, and others who may contribute to diversification; candidates are invited to self-identify in their applications.

Immigration Status

All qualified candidates are encouraged to apply; however, Canadian and Permanent Residents will be given priority.

More Information

For detailed information about working at Concordia, these positions, and the application deadlines, please visit: <https://www.concordia.ca/hr/jobs/openings/faculty-library-positions.html>

L'École de génie et d'informatique Gina-Cody de l'Université Concordia lance un appel à candidatures pour des postes à temps plein, y compris deux chaires de recherche du Canada et des divers postes menant à la permanence.

**Full-Time Faculty Positions (Tenure-Track and Canada
Research Chairs)
Concordia University**

Direct Link: <https://www.AcademicKeys.com/r?job=226258>

Downloaded On: May. 8, 2024 10:06am

Posted Nov. 27, 2023, set to expire May 25, 2024

Pour des informations détaillées sur les postes et comment postuler, veuillez consulter:

<https://www.concordia.ca/fr/gina-cody/a-propos/carrieres.html>

Titulaires de chaires de recherche du Canada (CRC)

- Titulaire de la chaire de recherche du Canada (CRC) de niveau?2 sur le développement de biomarqueurs d'imagerie quantitative (Département de génie électrique et informatique)
-
- Titulaire de la chaire de recherche du Canada (CRC) de niveau?1 sur les systèmes d'énergie intelligents et durables (Département de génie chimique et des matériaux)

Centre génie et société

- Poste au rang de professeur(e) adjoint(e) en innovation responsable et durable en ingénierie

Institut d'ingénierie des systèmes d'information de Concordia

- Poste au rang de professeur(e) adjoint(e) en informatique et applications quantiques

Département d'informatique et de génie logiciel

- Poste au rang de professeur(e) adjoint(e) en génie logiciel
- Poste au rang de professeur(e) adjoint(e) en informatique quantique
- Postes au rang de professeur(e) adjoint(e) en intelligence artificielle
- Chaire de recherche Gina-Cody en informatique et génie logiciel

Département de génie du bâtiment, civil et environnemental

- Poste au rang de professeur(e) adjoint(e) en génie de transport
- Poste au rang de professeur(e) adjoint(e) en génie géotechnique

Département de génie électrique et informatique

- Postes au rang de professeur(e) adjoint(e) en génie informatique

Département de génie mécanique, industriel et aérospatial

Full-Time Faculty Positions (Tenure-Track and Canada Research Chairs) Concordia University

Direct Link: <https://www.AcademicKeys.com/r?job=226258>

Downloaded On: May. 8, 2024 10:06am

Posted Nov. 27, 2023, set to expire May 25, 2024

- Postes au rang de professeur(e) adjoint(e) en intelligence numérique en génie industriel
- Postes au rang de professeur(e) adjoint(e) en apprentissage automatique appliqué en génie industriel
- Postes au rang de professeur(e) adjoint(e) en robotique et/ou mécatronique
- Postes au rang de professeur(e) adjoint(e) en ingénierie spatiale

L'École de génie et d'informatique Gina-Cody de l'Université Concordia se classe parmi les dix? meilleurs établissements du genre au Canada. Accueillant plus de 10?000?étudiantes et étudiants en génie et en informatique, elle s'appuie sur un corps professoral composé de plus de 250?membres. Par ailleurs, elle offre 35?programmes d'études supérieures que fréquentent quelque 4?500?étudiantes et étudiants. Son profil de recherche croît sans cesse grâce aux approches multidisciplinaires qu'elle privilégie afin de résoudre une vaste gamme de questions sociales. Comme ceux de l'Université dans son ensemble, les programmes de l'école attirent une clientèle étudiante aussi diversifiée que recherchée. Pour en savoir davantage, visitez le site?Web de l'École de génie et d'informatique Gina-Cody: www.concordia.ca/ginacody.

L'Université Concordia est située sur des terres autochtones non cédées. Tiohtià:ke/Montréal, sur les terres et les eaux traditionnelles de la nation Kanien'kehá:ka, est connue historiquement comme un lieu de rassemblement pour de nombreuses Premières nations. Aujourd'hui, elle abrite une population diversifiée de peuples autochtones et autres. Nous respectons les liens continus avec le passé, le présent et l'avenir dans nos relations avec les peuples autochtones et autres de la communauté montréalaise.

En nous appuyant sur les compétences de notre corps professoral et sur les forces des partenariats autochtones, locaux et mondiaux, nous visons plus loin que les autres et alignons la qualité des opportunités d'apprentissage avec les grandes tendances et les défis importants auxquels la société est confrontée.

« Concordia est une université jeune et tournée vers l'avenir, un établissement unique en son genre où l'expérimentation, l'innovation et la créativité sont véritablement les bienvenues. Les membres de notre effectif étudiant, de notre corps professoral et de notre personnel, sans oublier nos diplômées et diplômés, forment une communauté qui contribue à notre essor en tant qu'université de nouvelle génération du Canada. » — Graham Carr, recteur de Concordia

Incontestablement ouverte sur le monde, l'Université Concordia a été reconnue comme la meilleure université nord-américaine de moins de 50 ans. Elle attire des professeurs et des étudiants qui comptent parmi les plus talentueux au monde. Animée par l'ambition, l'innovation et un engagement envers la réconciliation, la recherche et l'engagement communautaire, Concordia se distingue par sa

Full-Time Faculty Positions (Tenure-Track and Canada
Research Chairs)
Concordia University

Direct Link: <https://www.AcademicKeys.com/r?job=226258>

Downloaded On: May. 8, 2024 10:06am

Posted Nov. 27, 2023, set to expire May 25, 2024

contribution à un apprentissage transformateur, à la réflexion collaborative et aux retombées sociétales.

Équité en matière d'emploi

L'Université Concordia est fermement déterminée à promouvoir l'accès à l'équité en emploi au sein de sa communauté et à recruter une main d'œuvre diversifiée au sein de son personnel et de son corps professoral. L'Université encourage tous les candidats qualifiés à soumettre leur candidature, incluant les femmes, les minorités visibles, les Autochtones, les personnes des groupes d'orientations et identités sexuelles minoritaires, les personnes handicapées, ainsi que toute autre personne pouvant contribuer à la diversité de notre communauté. Nous invitons les membres des groupes énumérés ci-haut à s'identifier lors du dépôt de leur candidature.

Statut d'immigrant

Nous accueillons toutes les candidatures qualifiées, mais nous accordons la priorité aux Canadiennes, aux Canadiens et aux résidentes et résidents permanents.

Plus d'information

Pour des informations détaillées sur le travail à Concordia, sur ces postes et sur les dates limites des candidatures, veuillez consulter: <https://www.concordia.ca/fr/rh/travailler-a-concordia/emplois/postes-de-professeur-ou-a-la-bibliotheque.html>

Contact Information

Please reference Academickeys in your cover letter when applying for or inquiring about this job announcement.

Contact

,
Canada